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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over het 
bericht dat banken maar beperkt inzetten op rechten van werknemers in hun 
relaties met grote bedrijven (ingezonden 10 juni 2016). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «banken doen te weinig aan arbeids-
rechten»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de uitkomsten van de bankwijzer dat banken zich in de 
praktijk minder inzetten voor rechten van werknemers dan dat zij hebben 
toegezegd? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de constatering dat de drie grote banken, ABN AMRO, 
ING en Rabobank, niet genoeg doen om grote bedrijven waarmee zij zaken 
doen aan te sporen beter met arbeidsrechten om te gaan? Wat is uw reactie 
op de constatering dat Delta Lloyd en Aegon nog minder presteren? 

Vraag 4
Hoe verklaart u het grote verschil tussen SNS en ABN AMRO? 

Vraag 5
Is er in de sector wel werk gemaakt om te voldoen aan de OESO-richtlijnen 
voor multinationale ondernemingen zoals toe opgeroepen in de motie 
Schouten/Nijboer?2 Of blijven de prestaties van een aantal grote partijen ook 
daar achter? 

Vraag 6
Deelt u de inschatting dat de kledingindustrie nu meer aandacht krijgt naar 
aanleiding van de afschuwelijke incidenten in die sector? Op welke manier 
kunnen banken worden aangespoord om ook juist preventief aandacht aan 
sectoren te schenken, ook als in het recente verleden zich daar geen 
incidenten hebben voorgedaan? 

1 Nu.nl 2 juni 2016
2 Motie Schouten/Nijboer, Kamerstuk 34 101, nr. 7
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Vraag 7
Bent u bereid om de banken aan te sporen zich in te zetten om hun toezeg-
gingen na te komen?
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